
Protokoll styrelsemöte SWB NKL 2023-10-15 

 
Deltagare: Rhiannon Djupdalen, Monica Holmberg, Fredrik Lindvall, Victoria Nöjd, Sara Liew, Caroline 

Starkås, Rebecca Jonsson. 

Till justerare valdes Victoria Nöjd och Sara Liew 

Konstituering 

Fredrik Lindvall 670215-4359 väljs till ny kassör tillika firmatecknare, där tidigare valda firmatecknare 

är ordförande Rhiannon Djupdalen och vice ordförande Victoria Nöjd. Firmatecknarna tecknar firman 

var för sig. 

Ekonomi 

 

Ekonomin har varierat mycket de senaste åren. Vi har haft ett stort medlemstapp i år. Det kan delvis 

bero på de få startande i unghästtesten. De som är medlemmar och visar hos oss får rabatt, så det 

lockar en del nya medlemmar. Det låga antalet startande beror åtminstone till viss del på att andra 

föreningar lade sina bedömningar samma dag som vi. Vi tänker lämna in en motion till SWB att de 

inte godkänner att samma datum bokas som närliggande föreningar redan bokat. 

Vi överväger att ge mängdrabatt för att locka unghästutbildare. Fredrik har påbörjat en lista med 

unghästutbildare som i så fall kan kontaktas. 

Kostnad för domare ska ses över. 

Fölmönstring och –championat är bokfört på samma konto. Vi tycker dessa bör delas, eftersom 

championatet är ett samarbete mellan fyra föreningar. 

Unghästtest 

Några av oss på mötet idag besökte Västerviksortens Ryttarförening och tittade på ridhusen. Vi 

tyckte underlaget verkade helt okej i båda ridhusen. Därför föreslår vi att vi ska försöka få ha 

Unghästtestet där. Sara ska kontakta ridskolechefen.  

Önskat datum någon gång i maj. Vi får vänta på svar från ridskolan för att hitta något lämpligt. 

Uppstallning finns i särskilt tävlingsstall. Ryttarföreningen kan troligen stå för cafeteria. Elever från 

Gamleby-Gymnasiet är tänkta att medverka som funktionärer. 

Vi överväger att även ha Ridhästbedömning. 

Victoria kollar med Lotta om hon har kontakt med övriga närliggande föreningar för att komma 

överens om datum. 

Fölbedömning 

Vi tänker fortsätta som tidigare, med gårdsbesiktningar och även ha några platser där vi kan samla 

flera föl, dels genom rabatter, dels presentera några platser redan i inbjudan. 

Årsmöte – Prisutdelning 

Vi kom fram till att vi har prisutdelningen i samband med årsmötet. Lämplig tid runt första februari. 

Som förslag på föreläsare kom Patrik Kittel upp. Vi talade även om att ha en studiecirkel i ekonomi 

för hästverksamhet. Eventuellt ha första träffen på årsmötet. 

 

 



Övrigt 

Hemsidan ska utökas med en del som kräver inloggning där protokoll och annat material ska finnas 

tillgängligt för styrelsen. Någon form av kalender där vi kan notera när, vem och vad som ska göras, 

så alla kan se och en god ton kan hållas. 

Monica inviger Sara i Equipe. 

Nästa möte 

Digitalt torsdag 20223-11-09 klockan 19:00 

 

 

 

____________________________________          ___________________________________ 

Rhiannon Djupdalen   Monica Holmberg 

 

 

____________________________________ ___________________________________ 

Victoria Nöjd    Sara Liew 


